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(57) Abstract:

(EN): Provided are: a connection system that can either improve convenience or achieve improved operability or cost reduction;
and a building. A connection system (10) has a mobile body (22) and a building (20). The building (20) has: afloor (80) that
connects with the floor surface of the mobile body (22); and awall (82) that integrates with afirst opening-closing body (166) of
the mobile body (22) in an opened state when the floor surface of the mobile body (22) is connected to the floor (80).

(FR): L'invention concerne : un systéme de connexion qui permet d'améliorer la commodité ou d'obtenir une exploitabilité
améliorée ou une réduction de codt ; et un batiment. Un systéme de connexion (10) comprend un corps mobile (22) et un bétiment
(20). Le batiment (20) comprend : un sol (80) qui se raccorde ala surface de sol du corps mobile (22) ; et une paroi (82) qui
sintégre avec un premier corps d'ouverture/fermeture (166) du corps mobile (22) dans un état ouvert lorsque la surface de sol du
corps mobile (22) est reliée au sol (80).
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